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Datum: 26 juli 2023 
Aanvang:  19:30  uur 
Aanwezig: Jos, Rene, Peter, Frans, Pien, Emiel, Frans 
Afwezig:  Tonny, Maria, Hanny, Henk 
Notulist(e):  Frans 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Er zijn geen agendapunten waarbij sprake is van een tegenstrijdig belang. 
 

2. Ingekomen post, mededelingen en vragen: 
a. Vraag gemeente betreffende voetbalveldje 

Dorpsraad heeft hier geen mening over en zal dit terugkoppelen. Op het 
Zandseveld is al een voetbalveld. 

b. Rabo clubsupport 
Inschrijving is verlengd, Pien zal bouwweek aanmelden namens de 
dorpsraad 

c. Afwikkeling procedure sloopkogelfeest 
Het geld is verdeeld over veel verschillende initiatieven.  

d. Idee kleinkunst van Marc Thijssen en idee sociaal ontmoetingspunt van 
Wendy 
Beide ideeën zijn niet concreet. Het gaat wel over de doelgroep die wij 
in onze speerpunten hebben staan. Voorstel is om een bijeenkomst te 
plannen met de volgende deelnemers: Marc, Wendy, Sociom, Hans 
Rausch, de Link en vanuit de dorpsraad Emiel en Peter. 
Doel is om e.e.a. concreet te maken en een kartrekker te vinden. 
 

3. Notulen vorige bijeenkomst 
De laatste twee items van de rondvraag stonden niet in de notulen, deze zijn 
toegevoegd. Rest akkoord 
 

4. Overig 
a. Welkomstbijeenkomst nieuwe inwoners   

Initiatief SSA 24 november bijeenkomst nieuwe inwoners van 20.00 uur 
tot 21.30 uur. (Oelbroeck) 
De avond begint met een drankje (koffie/thee) in de 'Ontmoeting'. 
Daarna verplaatsen we ons naar een andere ruimte, waar een 
presentatie zal plaatsvinden door de dorpsverbinders, de dorpsraad 
Sint Tunnis, gebiedsmakelaar Tiny Strik en andere genodigden. We 
sluiten de avond af in de 'Ontmoeting', waar we samen het glas zullen 
heffen op een mooie toekomst in ons dorp. Wie nodigen wij uit: nieuwe 
inwoners vanaf 1 januari 2022. 
Actie Hanny: in contact met Tiny Strik m.b.t.de AVG. 
Dorpsraad ondersteunt dit initiatief en wil graag deelnemen. Misschien 
ook de Bruisende Brink en programmaraad Oelbroeck 

b. Werving dorpsverbinders SAA 
We komen handen tekort en zijn op zoek naar buurtsupporters die 
interesse hebben in het uitreiken van de welkom tas. Wie kent er 
mensen graag tips doorgeven aan Maria van Tilborg 
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maria.samensintanthonis@gmail.com of Hanny Markerink 
hanny.samensintanthonis@gmail.com 

c. Terugkoppeling gesprek Lars Veldpaus  
Lars is in dienst van bureau Negen en wordt ingehuurd door de 
gemeente. 
In dit informatiegesprek heeft hij aangegeven dat hij het sportbeleid van 
de 5 oude gemeentes moet harmoniseren en opnieuw moet vaststellen. 
Zaken die daar o.a. een onderdeel van kunnen zijn: valpreventie, 
walking football, buitenschoolse opvang, bewegen ter voorkoming van 
eenzaamheid e.d. E.e.e.is nog niet concreet. 
 

5. Speerpunten Dorpsraad: 
a. Verbinden 

i. Servicebureau verenigingen  
De kapstokstichting gaat opgericht worden. De papieren liggen 
al bij de notaris en als de vergadering toestemming geeft gaan 
we dit in werking stellen. 
Voor het oprichten, opstarten en beheersen zijn kosten 
verbonden (Notaris, KvK, bank kosten, verzekeringen e.d.) 
Tevens zou het wenselijk zijn als er een calamiteitenfonds zou 
zijn mocht er een clubje door onvoorziene omstandigheden in de 
problemen komen. Ook zou een stimuleringsfonds wenselijk zijn 
om nieuwe veelbelovende initiatieven te kunnen steunen. 
Er staat nog geld gelabeld voor verenigingen en vrijwilligers. 
Besloten is om dit geld, als de stichting opgericht is, over te 
boeken naar deze stichting. 
Emiel en Henk (tijdelijk tot er een ander is) willen toetreden tot 
dit bestuur. Naar andere bestuursleden wordt gezocht 

ii. Social media 
Verenigingen hebben tijdens eerder bijeenkomsten aangegeven 
dat men problemen heeft met zich te presenteren op social 
media. Tijdens een bijeenkomst met verenigingen hebben wij 
van Joyce Dost hier al uitleg over gehad. Posten van berichten is 
niet het grootste probleem maar de juiste inhoud en opmaak lukt 
niet altijd. Hiervoor zou eventueel een betaald bureau 
ingeschakeld kunnen worden. Vanuit de vergadering kwam het 
idee om hiervoor, misschien onder de kapstokstichting, een pr-
clubje op te richten. Er zijn namen genoemd en Emiel gaat 
hiermee aan de slag. Ook wordt er gekeken of hier een 
gemeentelijk fonds voor is 
I.v.m. prioriteitstelling gaat Hanny uit de werkgroep vereniging 
ondersteuning. 

b. Communicatie: 
De agendacommissie is aangevuld met Marij Kuipers. 

c. Wonen 
Het gemeentehuis wordt antikraak verhuurd. 
Binnen een week waren alle 10 appartementen verhuurd aan 
vooral Sint Tunnisse jongeren. 1 augustus krijgen ze de sleutel.  
Helaas zijn wij door de gemeente hierin niet gekend. Op dit 
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moment is het onduidelijk wat de status van het gemeentelhuis 
is. 

d. Levendig en ondernemend dorp 
De 2e fase van de Brink is niet uitgevoerd. Jos gaat hierover 
Willy Hendriks benaderen. 
 
SSA en het Sinterklaas comité willen beide iets doen voor de 
minima (Sinterkaas cadeau voor de kinderen en kerstpakket voor 
de ouders) 
Om niet beide een doneeractie te starten willen ze dit 
combineren. Indien er onvoldoende opgehaald wordt vragen zij, 
indien dit nodig is, om een bijdrage van maximaal €750 uit het 
leefbaarheidsfonds. Hiermee gaat de vergadering akkoord. 
 

6. Rondvraag en sluiting 
Jos: BBQ zal plaatsvinden op 24 augustus bij de Kiosk, hier zullen dan ook 
meerdere personen aansluiten zoals redactie en bezorgers Trots . 
Jos: 12 augustus is dag van het paard, hiervoor worden vrijwilligers gevraagd 
om te flyeren rond 7 of 8 augustus. 
Jos: huldiging kampioenen op 27 augustus na de F1. Er zijn ideeën geopperd 
over de invulling en namen voor de presentatie. Volgend jaar wil men de sport 
en cultuurprijs weer in ere herstellen. 
Pien: kermis was een succes, draaimolen voor de allerkleinste werd wel 
gemist door diverse personen. 
Pien: Bouwweek heeft een subsidie van €2850 binnengehaald van het 
Postcode Loterij Buurtfonds. 
Peter: De afgelopen jaren is het hout van de bouwweek door de gemeente 
opgehaald (4 container en een kraan). Nu heeft men voor alle bouwweken in 
de gemeente dezelfde voorwaarden. We krijgen nu 1 container. Dit gaat veel 
geld kosten, naar alternatieven wordt gezocht. 


